



900 Hanwell Road, Unit 13 – Fredericton, NB – E3B 6A3
Phone: 506-451-1346 Fax: 506-451-1325
website: volleyballnb.org

Executive Director, Volleyball New Brunswick

Applications are invited for the full-time position of Volleyball New Brunswick's Executive Director. Volleyball New Brunswick (VNB) is a non-profit organization committed to providing quality services and programs to all interested members and groups that will assist in the promotion, development, and growth of volleyball in New Brunswick.

In a leadership capacity, the Executive Director shall work with the Board of VNB in the development, implementation and achievement of the VNB policies and procedures. The Executive Director's key responsibility areas are administration, planning and organization, fundraising, communication, finance and event management.

The ideal applicant should possess a post-secondary university degree (preferably at the Masters level) in Business Administration, Sport Management or Recreation or equivalent experience in a related field. They should hold knowledge regarding the amateur sport system in New Brunswick as well as computer comprehension, experience in financial administration, strong interpersonal, sound decision making ability and communication skills are also required. A demonstrated involvement in volleyball as well as experience working with a volunteer board of directors would be an asset. The ability to communicate in both official languages is preferred.

Applications including cover letter, resume and a list of three references should be sent to the attention of the Selection Committee. The Selection Committee will begin evaluating candidates on July 10th, 2017 and continue until the position is filled.

Volleyball New Brunswick Selection Committee
900 Hanwell Road, Unit 13, Fredericton, NB, E3B 6A3
E-mail: jcress@unb.ca

We thank all applicants for their interest but wish to advise that only applicants being interviewed will be contacted.

This position is financially supported by the Department of Tourism, Heritage and Culture.



900 Hanwell Road, Unit 13 – Fredericton, NB – E3B 6A3
Phone: 506-451-1346 Fax: 506-451-1325
website: volleyballnb.org

Directeur général, Volley-ball Nouveau-Brunswick

Volley-ball Nouveau-Brunswick (VNB) est un organisme à but non lucratif qui a comme objectif de fournir un service de qualité et des programmes qui intéressent nos membres et des groupes qui aide à la promotion, le développement et l'accroissement du volley-ball dans le Nouveau-Brunswick.

Le ou la directeur-trice général-e, comme étant un leader, travaillera avec le conseil de VNB dans la conception, réalisation et réussite des procédures et politiques de VNB. Celui ou celle-ci aura comme responsabilités des tâches administratives, planifications, organisation, collecte de fonds, communication, finance et gestion d'évènements.

Le postulant idéal posséderait un diplôme d'études postsecondaire (préférentiellement une maîtrise) en administration d'affaires, gestion de sports, récréologie ou un équivalent d'expérience dans un emploi similaire. Cette personne devra avoir des connaissances dans le système de sport du Nouveau-Brunswick ainsi que dans l'informatique, administration financière, communication interpersonnelle et une bonne prise de décision seront nécessaire.

Les postulants devront soumettre leur lettre de présentation, curriculum vitae et trois références à l'attention du Comité de sélection. Ce comité commencera à évaluer les candidatures le 10 juillet 2017 et continuera jusqu'à ce que le poste soit rempli :

Comité de sélection Volley-ball Nouveau-Brunswick
900 chemin Hanwell, Unité 13, Fredericton, NB, E3B 6A3
Courriel : jcress@unb.ca

Nous vous remercions pour votre intérêt à ce poste, mais tenons à vous aviser que seulement les personnes qui recevront une entrevue seront contactées.

Ce poste à un appui financier par le Ministère du Tourisme, Patrimoine et Culture.